
UMEÅ PASTORAT PROTOKOLL 1

Kyrkorådet 2025-06-16 
 

Plats och tid: Tegskyrkan, stora salen, klockan 19.00-19.40 
 
Beslutande: Levi Bergström  
 Astrid Wolff Feychting 

Roland Samuelsson 
 Jari Prosi (ersatte Marie-Louise Nilsson) 
 Titti Ådén 
 Karina Sjögren (ersatte Liecelott Omma) 
 Åsa Linghult (ersatte Lars-Gunnar Frisk) 

Birgitta Bernspång 
Stefan Eriksson 
Annika Vikström  
Torbjörn Arvidsson (ersatte Maria Karlsson) 
Elisabeth Lindahl 
Fredrik Juul, kyrkoherde 

 
  
Ej tjänstgörande ersättare: Glenn Sjöström 
 
Övriga deltagande:  Helena Drugge, kanslichef 

Sonja Nilsson, sekreterare 
 

 
Utses att justera: Stefan Eriksson 
 
Justeringens plats och tid: Umeå den dag som framgår av vår elektroniska underskrift. 
 
Paragrafer: 50-55 
 
 
 
Elektroniska underskrifter av:  Sekreterare Sonja Nilsson 

Ordförande  Levi Bergström 
Justerande  Stefan Eriksson 

 
 

 
 
 
 
ANSLAG / BEVIS 
Protokollet är justerat. Justering tillkännagiven genom anslag. 

Datum för anslags uppsättande: 2025-07-02 Datum för anslags nedtagande: 2025-07-24 

Förvaringsplats för protokollet: Pastoratskansliet, Östra Esplanaden 9, Umeå 

Underskrift:       

Comfact Signature Referensnummer: 232463SE
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Kyrkorådet 2025-06-16 
 

 § 50 
Val av justerare 
 
 
Kyrkorådet beslutade  
 
att välja Stefan Eriksson som justerare. 
------- 
 

  
§ 51 
Fastställande av dagordningen 
 
 
Kyrkorådet beslutade  
 
att fastställa dagordningen. 
---------- 
 

  
§ 52 
Budget 2026 och långtidsplan 2027-2028: Uppföljning av kvällens 
samtal med församlingsråden 
 
Helena Drugge, kanslichef, föredrog vid arbetsutskottets sammanträde 
2025-03-10, föreslagen tidplan för kommande budgetprocess.  
 
Arbetsutskottet beslutade 2025-03-10, § 32, att uppdra till arbetsutskottets 
presidium att ta fram förslag på mötesstruktur för budgetprocessen.  
 
Kyrkorådet delgavs presidiets föreslagna mötesstruktur för budgetprocessen 
2025-03-24, § 21. 
--- 
Ekonom Carolina Renström informerade arbetsutskottet, samt 
församlingsrådens och samarbetskommittéernas presidier 2025-04-07 om 
ekonomiska förutsättningar för budget 2026 och långtidsplan 2027-2028. 
 
Arbetsutskottet beslutade 2025-04-07, § 46, att fastställa budgetramar för 
2026 enligt nivå med 2025, med möjlighet för församlingarna att äska för 
aktuella behov, som inte ryms inom befintlig budgetram.  
--- 
Församlingsråden har bjudits in till kyrkorådets sammanträde 16 juni för att 
få möjlighet att presentera sina verksamhetsplaner och framtidsplaner.  
 
Vid kyrkorådets sammanträde 2025-06-16 hölls ett uppföljande samtal efter 
församlingsrådens presentationer av verksamhets- och framtidsplaner. 
------- 
 
 

Comfact Signature Referensnummer: 232463SE



UMEÅ PASTORAT PROTOKOLL 3
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 § 53 
Rapporter 
 
Kyrkoherden rapporterar 
Kyrkoherde Fredrik Juul rapporterade om: 

 En grupp bestående av medarbetare från Umeå pastorat samt 
medlemmar i Såhkie, sameföreningen i Umeå, åker till samiska 
kyrkodagar i Alta, Norge, 27-29 juni.  

 Planen att besöka samtliga arbetsplatser inom pastoratet.  
 Planen att hålla gudstjänst i varje kyrka minst en gång per år.  
 Den utlysta konstnärstävlingen gällande ett neutralt konstverk som 

ska ersätta altartavlan i Röbäcks kapell har väckt reaktioner. 
 Insändare i lokaltidningen om avsaknad av toaletter vid norra 

kyrkogården.  
 Vattenläcka på kyrkogården 1 juni.  
 Inbrott i Ålidhemskyrkan.  
 Utställning som planerats visas i stadskyrkan under hösten 2025, 

ställs in.  
 
Förtroendevalda rapporterar 
Karina Sjögren rapporterade om terminsavslutning med middag med 
körerna i Umeå stadsförsamling.  
 
Roland Samuelsson rapporterade om premiärbad vid Norrbyskärs lägergård 
samt om stiftsstyrelsens arbete med indelningsförändringar.  

 
Rapport från Samarbetskommittéerna 
Stefan Eriksson rapporterade från samarbetskommittén i Grisbackakyrkan. 
Grisbacka har saknat präst i mer än ett år nu, vilket påverkar hur man 
planerar verksamhetsplan för 2026. Elisabeth Lindahl rapporterade från 
senaste kommittésammanträdet, att det upplevs positivt med den nya 
församlingsherden. 
 
Birgitta Bernspång rapporterade från samarbetskommittén i 
Ersmarkskyrkan. Föreningen äskar om extra medel för att slutföra det sista i 
renoveringen efter vattenskadan. Många besökare i kyrkan är glädjande, 
detta har dock medfört att bord och stolar har blivit utslitna och behöver 
bytas. Torbjörn Arvidsson rapporterade om den positiva tidningsartikel om 
Ersmarkskyrkan som publicerades i Kyrkans Tidning.  
 
Astrid Wolff Feychting rapporterade från samarbetskommittén i 
Carlskyrkan. Therese Hedman är anställd som arbetsledande komminister 
under våren och sommaren 2025. I äskandet för 2026 finns en 
vaktmästartjänst inlagd. Flera åtgärder krävs i fastigheterna, kontakt med 
kansliets fastighetspersonal pågår.  
 
Kyrkorådet lade rapporterna till protokollet. 
--------- 
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 § 54 
Delgivningar 
 

a) Arbetsutskottet 250602 
b) Tegs församlingsråd 250527 
c) Ålidhems församlingsråd 250527 

   
 
Kyrkorådet beslutade 
 
att lägga delgivningarna till handlingarna. 
---------- 
 

  
§ 55 
Barnkonsekvensanalys 
 
Kyrkorådet bedömde att inget av besluten som fattades vid dagens 
sammanträde får konsekvenser för barn. 
------- 
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